
Informace z radnice 

 Na Státním fondu životního prostředí ČR (SFŽP) jsme vyjednali konzultaci k dotaci „Snížení 

imisní zátěže z dopravy“, jejímž výsledkem bylo vyjasnění sporných bodů podmínek 

poskytnutí dotace a vyhodnocení rizik její ztráty. Na základě výsledku jednání byla 

smlouva o poskytnutí dotace schválena v zastupitelstvu města 21. 5. 2014. Jedná se o 

dotaci na pořízení samosběrného zametacího stroje. 

 Další jednání proběhlo také na SFŽP, týkalo se dotace ve výši 3,5 milionu korun 

vyplacených na akci „Vodovod a kanalizace Stará Včelnice“. Tento projekt vznikl již v roce 

2009 a realizace proběhla v letech 2010 a 2011, kdy byla celá akce také profinancována. 

Podařilo se dořešit nesrovnalost spočívající ve výběru nového provozovatele vodovodů a 

kanalizací, což bylo jednou z podmínek poskytnutí dotace. Před závěrečným 

vyhodnocením se objevil další „kostlivec ve skříni“. Zjistili jsme novou nesrovnalost, 

tentokrát nesplnění povinné publicity, což bylo také jednou z podmínek poskytnutí 

dotace. Na stavbě měla být umístěna trvalá informační tabule s údaji o způsobu 

financování akce. Zdánlivá banalita opět hrozí vrácením části dotace a případnou sankcí. 

Vzhledem k tomu, že tato informační tabule byla v prosinci 2010 zaplacena (stála 50 tisíc 

korun!), předali jsme celou záležitost policii k prošetření. Nechali jsme vyrobit novou 

informační tabuli podle předlohy obdržené ze SFŽP, stála 246,- Kč včetně DPH. Konečná 

cena tabule s rámečkem na uchycení vyšla 2 700,-Kč.  

 Zrušili jsme výběrové řízení na dodavatele stavby „Rekonstrukce přechodů v ulici B. 

Smetany, Štítného, Nádražní“. Důvodem je jediná nabídka, jež nesplnila podmínky 

zadavatele, které se týkaly termínu realizace. Bylo vypsáno nové výběrové řízení. 

Hodnocení nabídek proběhne 10 června. Město obdrželo na realizaci akce dotaci od 

Jihočeského kraje ve výši 190 tisíc korun. Pokud se nezdaří ani druhé výběrové řízení, 

budeme nuceni dotaci odmítnout a přehodnotit rozsah realizace. 

 Kamerová zkouška kanalizace v ulici Riegrova potvrdila její špatný technický stav. Ve 

spolupráci s provozovatelem ČEVAK budeme hledat vhodné řešení dané situace. 

V případě otálení s opravou dojde ke zborcení kanalizace a oprava se pak značně prodraží. 

 Chtěl bych poděkovat všem za účast na slavnostním položení věnce u památníku obětí 

světových válek a připomenutí 69. výročí konce 2. světové války. 

 

Ing. Karel Dvořák, starosta města 


